

## Article for the Magazine of December

For our last escapade of 2018 Françoise has organised a weekend in Mayenne.  
On Saturday we have gone through these beautiful country with autumnal colors for reaching our first appointment : Les Grottes de Saulges.

2 caves for intrance in the underground adventure and walk on the prehistoric trail :  
La Grotte Margot with his mysterious drawing engrave in the rock.

La Grotte Rochefort remains of the underground life.

Diner and a delightful hotel in Saulges : Comfert, quietness, and gastronomy.

On Sunday road through the coloured road to St Suzanne a mediaeval city (end of the 11 century)

22 persons have enjoyed these very pleasant weekend. Thanks Françoise.

Our next event w'll be our A.G.M in December

Pictures on our website : [jaguar-ouest.fr](http://jaguar-ouest.fr) Photothèque/Album.



Pour notre dernière escapade de 2018 Françoise nous a organisé un weekend en Mayenne.

Le samedi après avoir traversé cette belle région parée des couleurs automnales nous avons rendez- vous aux Grottes de Saulges.

2 grottes pour entrer dans l'aventure souterraine et marcher sur les traces des préhistoriques

La Grotte Margot avec ses mystérieux signes gravés dans la roche

La Grotte Rochefort pour découvrir les vestiges d'un habitat sous terre.

Le diner et l'hôtel de charme était à Saulges : confort, calme et gastronomie.



Le dimanche découverte de la cité médiévale de St Suzanne (fin du 11<sup>e</sup> siècle), son donjon, ses fortifications, le logis et l'histoire de ce site implanté dans un magnifique environnement naturel.

Les 22 personnes ont apprécié cet excellent weekend. Merci Françoise  
Notre prochain évènement sera notre A.G le 02 Décembre.

Les photos sont visibles sur notre site Internet : [jaguar-ouest.fr](http://jaguar-ouest.fr) rubrique Photothèque/Album.